
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 12. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Finder ministeren, at Metroselskabets kommunikationspolitik er i orden, når
Fagbladet 3F kan konstatere, at det ikke er muligt at få udtalelser fra relevan-
te entreprenører, og at det ofte ikke er muligt at få kommentarer fra Metrosel-
skabet selv eller fra CMT?
(Der henvises til en samling af artikler om byggeriet af metrocityringen fra 3F’s
Fagbladet: http://www.fagbladet3f.dk/temaer/metro/)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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